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MEDBORGARFÖRSLAG OM SCREENTRYCK/BAKGRUNDS-
FOND VID SAMMANKOMSTER I IDROTTSHALLEN 
 
Kommunstyrelsens beslut 
Avslå medborgarförslaget om screentryck/bakgrundsfond vid sammankomster 
i idrottshallen – Forum. 
 
Reservation 
Inger Lundberg (L) reserverar sig mot beslutet. 
_____  
 
Sammanfattning av ärendet 
Pia Åhman har inlämnat medborgarförslag om att en bakgrundsfond borde 
införskaffas till idrottshallen på Forum för att dölja ribbstolar och basketkorgar 
vid främst skolavslutningar.  
 
Kommunfullmäktige beslutade 13 februari 2017, § 1, att överlämna ärendet till 
kommunstyrelsen för beredning och beslut, senast den 3 april 2017. 
_____ 
 
Fritid- och kulturchef Kjell Tegnelund har yttrat sig i ärendet. 
 
Förslagsställaren anför att även andra använder idrottshallen för konserter och 
div kulturarrangemang. Undertecknad vill rätta till detta påstående och hävdar 
att det är skolan som använder hallen till annat än det idrottsliga och då främst 
till skolavslutning. 
 
Förslagsställaren menar att bakgrundsfonden på 5x10 meter också kan an-
vändas i biosalongen. Undertecknad ser inte den möjligheten utan att det blir 
konstruktioner som blir svårhanterliga i biosalongen.  
 
Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges protokoll 13 februari 2017, § 1. 
 
Förslag till beslut 
Avslå medborgarförslaget om screentryck/bakgrundsfond vid sammankomster 
i idrottshallen – Forum.  
 
Kommunstyrelsen 
Inger Lundberg (L) föreslår att ärendet återremitteras till barn- och fritidsut-



 

 

skottet för ytterligare beredning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden ställer proposition på Inger Lundbergs förslag på återremiss, 
vilket kommunstyrelsen avslår. 
 
Ordföranden ställer vidare proposition på beredningsförslaget vilket kommun-
styrelsen bifaller. 
_____ 
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